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Abstract (en)
A building set for a retaining wall, in particular for noise protection embankments, walls or the like, consists essentially of cuboid-shaped concrete
boxes 3, 3' having at least one inner chamber 2, which are positively interconnected in the region of outer grooves 4, vertical in the stacked position,
via an insertion element 5; 25, 25', 25'' engaging in said grooves at least in certain regions. The concrete boxes 3, 3' are in each case provided in
the region of their transverse and/or longitudinal side walls 7, 8 with at least one inner groove 9, 9' running parallel to the outer grooves 4. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Bausatz für eine Stützmauer, insbesondere für Schallschutzwälle, -wände oder dgl., besteht im wesentlichen aus quaderförmigen und
zumindest eine Innenkammer 2 aufweisenden Betonkästen 3,3', die im Bereich von in Stapelstellung vertikalen Außennuten 4 über ein zumindest
bereichsweise in diese eingreifendes Steckelement 5;25,25',25'' formschlüssig miteinander verbunden sind. Die Betonkästen 3,3' sind dabei jeweils
im Bereich ihrer Quer- und/oder Längsseitenwände 7,8 mit zumindest einer parallel zu den Außennuten 4 verlaufenden Innennut 9,9' versehen.
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